
Huddinge AIS 

Friidrott 2025-04-01 

 
 

Protokoll styrelsemöte nr 12, 2025-04-01, 1830 

Deltagande styrelseledamöter: Peter Dacke, ordförande X 
 Linda Sandberg, vice ordf. X 
 Eva-Lena Hellbratt, kassör X 
 Peter Gabrielsson, sekr. X 
 Douglas Elliot - 
 Dennis Elms X 
 Louise Lilius X 
 Astrid Wallman X 
 Anna-Karin Wikström X 
   
 Henrik Schölin, verks.ansv.  - 

§ 1 Mötets öppnande 

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke. 

§ 2 Val av Justeringsperson 

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson. 

§ 3 Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning. 

§ 5 Verksamhetsplan och motionssvar 

Peter D gick igenom verksamhetsplanen och motionssvar som skickats ut till styrelsen i förväg. En 
snabb genomgång gjordes för varje del. Justeringar gjordes i verksamhetsplanen. Motionerna gicks 
igenom och smärre justeringar gjordes. Slutligen genomfördes en genomläsning av årsredovisningen. 

Samtliga dokument läggs därmed ut på hemsidan inför årsmötet. 

§ 6 Henrik rapporterar 

Henrik var frånvarande. 

§ 7 Förslag på förnyelse av antidopingpolicy 

Peter D gick igenom förslag till förnyelse av antidopingpolicy 2025. Med några tillägg så beslutade 
styrelsens enligt förslaget. 

§ 8 Fritidskortet 

Anna-Karin lyfte frågan kring Fritidskortet. Fritidskortet lanseras under hösten 2025 och kan sedan 
användas av vårdnadshavare för att betala en viss del av barnens aktiviteter (8-16 år). HAIS bevakar 
fortsättningen. 

§ 9 Rekrytering 

En annons är under utformning. Diskussion fördes kring olika temporära lösningar med avgränsade 
uppgifter riktat mot ungdomar. Något i stil med tidigare annonsering om Idrottsklivet. 
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§ 10 Ekonomi 

Eva-Lena redovisade läget för februari.  

§ 11 Rapporter från arbetsgrupperna 

a. Starkt varumärke – förnya och föryngra 
Arbetsgrupp: Douglas (Sammankallande), Astrid, Peter G, Lasse K och Kenneth, Tomas 
Avrapportering: Douglas inte närvarande. Inget nytt från de övriga. 

b. Stabil, ökande medlemsbas 
Arbetsgrupp: Peter (sammankallande) Eva-Lena, Henrik, Linda 
Avrapportering: Linda gick igenom köläget för olika åldrar. Informationsmöte är planerad till 12 april. 

Aktivitet dela upp tränarna i yngre och äldre. Skicka ut info om tränarstödet till berörda. 

c. Tränare som den fasta punkten 
Arbetsgrupp: Linda (Sammankallande) Dennis, Anna-Karin, Louise 
Avrapportering: Registerutdrag, saknas fortfarande från ca 50 st. Koordinering med hallbeteende 
mellan föreningar och internt (Peter G och Henrik). Utbildning på kansliet om omhändertagande. Lars 
K är tillfrågad om delta som stöd om lag-tävlingar och alla resor i sommar. Han är positiv till detta. 
Tränarmöte genomfört.  
 
d. Underhåll, anläggning och inköp 
Arbetsgrupp: Dennis (Sammankallande) Peter D, Astrid, Louise 
Avrapportering: Städdag 4 maj inbokad. 
 
e. Tävlingar 
Arbetsgrupp: Anna-Karin (Sammankallande), Pelle, Kenneth, Tomas L 
Avrapportering: Vi har precis en väldigt lyckad Sista Chansen men 40% ökat deltagande. Det som 
saknades var speaker och musik, vilket kommer att finnas med i Första Chansen. Lilla Huddingespelen 
förbereds, men en modernare inbjudan. Det behövs tre inomhus startpistoler (återkallningspistoler). 
Styrelsen beslutar om köp av tre startpistoler. Snart behöver arrangörskommitten ta ställning till om 
vi ska fortsätta använda Trackandfield.  

§ 12 Övriga frågor 

Frågan lyftes om valberedningens förslag inför årsmötet. Peter D redogjorde för vad som kommer att 
föreslås. Linda och Louise har haft ett möte med Anders Rydéns äldre aktiva.  

§ 13 Nästa möte Årsmötet 22 april 

Nästa möte är årsmötet den 22 april 2025. 

§ 16 Mötets avslutande 

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 2030. 

 

Vid protokollet: Justeras: 
 
 
----------------------------------------------------------- 

 
 
------------------------------------------------------------ 

Peter Gabrielsson Peter Dacke 
 


